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Kernpunt 1 is financiële hy-
giëne “De huidige finan-
ciële situatie van Roesela-

re is beangstigend”, aldus Brecht
Vermeulen. “De stad moet zich
toespitsen op zijn kerntaken en
nutteloze eigendommen verko-
pen”. Als tweede punt wil N-VA
voldoende publieke basisinfra-
structuur in elke deelgemeente.
“Geen grootschalige prestigepro-
jecten, maar op maat van de men-
sen”.Op 3 staat veiligheid : meer
technologie in het politie-apparaat,
meer camera's, ook met nummer-
plaatherkenning, en een grotere
pakkans. “En nog meer aandacht

voor de bestrijding van de over-
last, via de GAS.

Minder blauw
Maar op een ander punt pleit
Brecht dan weer voor minder
blauw : “N-VA wil in Roeselare
resoluut gaan voor minder blauwe
zones en selectiever betalend par-
keren, wij weten dat heel wat Roe-
selarenaren erg ontevreden zijn
over het parkeerbeleid”. Kernpunt
5 gaat over het versterken van het
inburgeringsbeleid en punt 6 over
betaalbaar wonen, waar de N-VA
voorstander is van de oprichting
van een autonoom gemeentebe-

drijf en het verder uitbouwen van
woonzones tussen de grote en de
kleine ring.
Na een toespraak van Bart De We-
ver zette het gezelschap daarna
koers richting winkelstraten, waar
aan de passanten muntjes werden
uitgedeeld, met de smaak van de
verandering. Ondertussen vervol-
ledigde N-VA Roeselare ook de
top van zijn lijst : naast Brecht
Vermeulen op 1 en Mieke Van
Hootegem op 2, komt op 3 uittre-
dend gemeenteraadslid Frederik
Declercq. En het is nu ook offici-
eel dat Daniël Vanden Berghe de
lijstduwer wordt. (JRE)

Bart De Wever in Roeselare : 

“Minder betalend parkeren”

De aankomst van de N-VA-campagnebus was eigenlijk aangevraagd voor de Grote Markt, maar dit werd niet
toegestaan. Dan maar te voet door de winkelstraten naar de pui van het stadhuis ! (Foto SB)

Q ROESELARE – Maandagmiddag streek de N-VA Campagnebus neer
aan de kop van de vaart in Roeselare. In aanwezigheid van Bart De
Wever en een aantal N-VA-streekpolitici onthulde plaatselijk lijsttrekker
Brecht Vermeulen er de zes kernpunten uit het Roeselaarse N-VA-pro-
gramma voor 14 oktober.

ROESELARE – Met een optocht van aan de Onze-Lieve-Vrouwemarkt tot aan de kop van de vaart, werd
vorige zondag het kunstwerk ‘Observatiepost’ officieel ingehuldigd. Het kunstwerk, gemaakt door Maar-
ten Schaubroeck, komt er ter verfraaiing van de kop. Het Comité van de Kop, dat opgericht werd naar
aanleiding van 150 jaar kanaal, wil de kop op een creatieve manier doen floreren, dit kunstwerk is een van
de manieren waarop. Je kunt de metalen constructie letterlijk als observatiepost gebruiken maar er
gewoon ook even verpozen in het zonnetje. Tegelijk werd ook het derde aperitiefmoment georganiseerd.
Ook ditmaal bleven de aanwezigen tot laat in de namiddag hangen. (TD-foto SB)

Observatiepost aan de kop ingehuldigd

Anja dolverliefd bij Bart, de nieuwe man in haar leven. (GF)

Anja is afkomstig uit Roeselare,
maar ze woont nu nog altijd in
Gent. Deze zangeres was maar
liefst vijftien jaar samen met
(zanger) Koen Duyck uit Ooi-
gem, bekend van de Frituur
Koen. “Enkele maanden geleden
maakte ik een einde aan deze re-
latie. Het vuur was uitgedoofd.
Ik had geen zin meer om aan te
modderen, hoe pijnlijk dit is
voor beide partijen”, zegt Anja
op woensdagavond aan de tele-
foon. Ze is nu heel gelukkig aan
de zijde van de 41-jarige Bart
Nuytten uit Oostrozebeke. “Bart
is afkomstig van Ooigem, maar
hij woont al een tijd in Oostroze-
beke. Hij is de papa van Aaron
(15). Bart was een trouwe bezoe-
ker aan Frituur Koen in Ooigem.
Ik ken hem dus al vele jaren. Let
op, ik ben niet vertrokken bij
Koen omdat ik al een nieuwe
vriend had. Pas later groeiden
Bart en ik naar elkaar toe. We
zijn nu al drie maanden een kop-
pel. Ik voel me zo gelukkig. Ik

heb weer vlinders in mijn buik.
Stel je voor, ik ben een veertiger
en ik voel het terug kriebelen”,
lacht Anja

De Foute 128
Op vrijdag 29 juni gaat Anja zin-
gen bij Q-Music in Vilvoorde in
het programma ‘De foute 128’.
Anja zingt daar haar populaire
hit De soep is aangebrand. “Ik
ben ook bezig met het opnemen
van een nieuw album”, vertelt
Anja verder. “De liedjes werden
al opgenomen in de studio. Nu
volgt nog het mixen en perfect
afwerken. Mijn bekende num-
mers zullen vanzelfsprekend op
deze full-cd staan, maar toch
zullen er meer nieuwe nummers
dan vroegere hits op prijken.
Mijn recentste single Iedereen
doet mee kunnen de mensen ook
nog aankopen door dat nummer
te downloaden. Voor de nieuwe
cd moet men immers nog wach-
ten tot september.

(Patrick Depypere) 

Anja Yelles vond nieuwe liefde bij Bart

Weer vlinders in de buik
Q ROESELARE/OOSTROZEBEKE – Op vrijdag
22 juni mag Anja Yelles 43 kaarsjes uitbla-
zen. Die avond zal ze ongetwijfeld vieren
met haar nieuwe liefde Bart Nuytten uit
Oostrozebeke.

Roeselare werkt verder
aan camerabewaking

ROESELARE – In de komende jaren wil de politiezone RIHO werk
maken van de vernieuwing en uitbreiding van het cameranetwerk en de
datatransmissie. Dat werd door burgemeester Luc Martens in aanwezig-
heid van korpschef Curd Neirynck meegedeeld. “De voorbije tien jaar
investeerde de politiezone zo'n 350.000 euro in camerabewaking op het
openbaar domein en de bewaking van haar gebouwen. In Roeselare zelf
staan momenteel 7 camera's, op de Grote Markt en omgeving. Dit klinkt
misschien niet spectaculair, maar bij ons worden de beelden wel continu
live bekeken, waardoor we ook dadelijk kunnen ingrijpen wanneer we
iets zien gebeuren. Wat toch wel flinke resultaten oplevert. Maar dat
vereist uiteraard een grote personeelsinzet”.
Niettemin wordt in de komende jaren het cameratoezicht uitgebreid.
Onder meer in de vernieuwde stationsomgeving, waar alle bekabelings-
infrastructuur nu al wordt voorzien. Ook in de ontwikkeling van De
Munt wordt rekening gehouden met de installatie van bewakingscame-
ra's. En ondertussen is er recent ook een camera met nummerplaather-
kenning in dienst genomen, die ook mobiel kan worden gebruikt op een
rondrijdende wagen. Ook voor de toekomstige camera's wil onze politie
vooral werken met nummerplaat- en ook gezichtsherkenning. “We mik-
ken dus meer op kwaliteit dan op kwantiteit”, aldus nog Curd Neirynck.
Een werkgroep buigt zich ondertussen over een zo efficiënt mogelijke
verdere uitbouw van het cameranetwerk. (JRE)


